
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Pružine, zo dňa 21. septembra 2023 v 

zasadačke obecného úradu 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

P r o g r a m : v prílohe zápisnice 

 K bodu 1/:  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Michal Ušiak, ktorý 

všetkých privítal.  

K bodu 2/ 

Poslancov oboznámil s programom zasadnutia, o ktorom dal hlasovať. Program tvorí prílohu 

zápisnice.  

Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie: predseda Ing. Jaroslav Beňadik, 

členovia: Dušan Jance a Priedhorský  Pavol.  

Za overovateľov zápisnice poveril: František Gálik a Marek Haviar 

Starosta  dal o návrhoch hlasovať :  

Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

 

K bodu 3/  

V zmysle uznesenie č. 32/2023, zo dňa 11. 8. 2023 bol vyhlásený termín na voľbu hlavného 

kontrolóra Obce Pružina na deň 26.92023. Starosta informoval o prijatých žiadostiach a to  

nasledovne:  

- Mgr.. Radoslav Olašák, Mojš 

- Ing. Jarmila Kušnierová, Považská Bystrica.  

Starosta oboznámil, že volebná komisia preskúmala doručené žiadosti a konštatovala, že tieto 

prišli v termíne. Obidvaja uchádzači predložili všetky požadované doklady a spĺňajú 

podmienky vyhlásené na voľbu hlavného kontrolóra v obci. Starosta oboch uchádzačov privítal 

a dal im priestor na prezentáciu. Hlasovanie voľby hlavného kontrolóra bolo tajné. Po ukončení 

voľby a sčítaní hlasov, predseda volebnej komisie Ing. Jaroslav Beňadik vyhlásil výsledok s 

tým, že riadnym hlasovaním bola na nové funkčné obdobie zvolená za hlavnú kontrolórku obce 

s počtom hlasov 8 - Ing. Jarmila Kušnierová, s nástupom od 1. októbra 2023 s úväzkom 0,2.  

K bodu 4/  

Starosta predložil poslancom Konsolidovanú účtovnú závierku k 31.12.2022. Materiál bol 

poslancom doručený vopred. Prerokovaný bol aj na zasadnutí obecnej rady. Starosta k tomuto 

bodu otvoril diskusiu.  



K tomuto materiálu nemali poslanci žiadne pripomienky, preto dal o konsolidovanej účtovnej 

závierke k 31.12.2022 hlasovať.  

Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0Poslanci tento  

K bodu 5/ 

Starosta zároveň predložil na rokovanie aj Konsolidovanú výročnú správu obce k 31.12.2022. 

Tento materiál bol poslancom doručený vopred a bez pripomienok bol prerokovaný aj na 

zasadnutí obecnej rady. Starosta k tomuto bodu otvoril diskusiu. Vzhľadom k tomu, že k tomuto 

materiálu nemali poslanci žiadne pripomienky dal o Konsolidovanej výročnej správe obce 

k 31.12.2022 hlasovať: 

Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

K bodu 6/ 

Starosta informoval poslancov, že ku  konsolidovanej účtovnej závierke a konsolidovanej 

výročnej správe za rok 2022 bola vypracovaná aj Správa nezávislého audítora o overení súladu 

s výročnou správou – bez pripomienok. Táto správa bola poslancom vopred doručená, poslanci 

sa s ňou oboznámili a v diskusii nemali žiadne pripomienky, správu vzali na vedomie. 

 

K bodu 7/ 

Starosta predložil poslancom Monitorovaciu správu k programovému rozpočtu obce Pružina  

k 30.6.2023, ktorá bola poslancom vopred doručená.. Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky. Starosta dal hlasovať: 

Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

K bodu 8/ 

Starosta obce predložil žiadosť  o úpravy rozpočtu Základnej školy Štefana Závodnika o úpravu 

rozpočtu navýšenie    

• na asistentov na tovary 500 € 

• Na asistentov na mzdy 26 600 € 

• 1 999 € na projekt z TSK  Poznáš mikrozeleninu 

• žiadosť na kapitálové výdavky  vo výške 4100 €  

Starosta konštatoval, že ZŠ si nedala žiadne požiadavky pri tvorení rozpočtu na kapitálové 

výdaje a teraz obec nemá v rozpočte  finančne prostriedky   na navýšenie rozpočtu na kapitálové 

výdavky  ZŠ.   Informoval že má pozvaného odborníka p. Poteckého, ktorý by zhodnotil či 

bude úspora energie výmenou hlinikových káblov.  

p. Cvengrošova Marianna 

− kapitálové výdavky chcú použiť na podlahu v šatni, tento priestor má veľkú 

využiteľnosť  , pre deti na strelecký krúžok, na využitie  tretej hodiny telesnej výchovy 

a pod. 



p. Jance Dušan 

− navrhuje vyspraviť dočasne podlahu, a tiež navrhuje stretnutie v základnej škole  

v októbri a to ohľadne riešenia podlahy v šatni. 

Starosta dal o žiadosti na kapitálové výdavky pre Základnú školu Štefana Závodnika hlasovať: 

Hlasovanie:     Za  - 0 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  9 

Poslanci doporučujú stretnutie v základnej škole vo veci riešenia podlahy v bývalej šatni. 

 

K bodu 10/ 

Starosta predložil -- Zmeny v rozpočte obce Pružina k 21.9.2023 podľa predloženého návrhu. 

zároveň boli poslancom doručené aj zmeny rozpočtu od posledného zasadnutia OZ, ktoré 

poslanci vzali na vedomie. Poslanci nemali pripomienky ku zmenám rozpočtu. 

 

Občan p. Petrovič Matej  

- informoval sa k čerpaniu z rezervného fondu na miestne komunikácie  

 

Ing. Belavá Marta vysvetlila , že čerpanie rezervného fondu schvaľujú poslanci a môže sa 

čerpať najneskôr do 31.8 v príslušnom roku.        

Starosta dal o zmenách v rozpočte k 21.9.2023 hlasovať:   

 

Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

K bodu 11/ 

 

Starosta predložil žiadosť ZUŠ IMRA Weinera Kráľa v Považskej Bystrici o prenájom 

učebne ZŠ Štefana  Závodnika Pružina v školskom roku 2023/2024 1 x týždenne od 13.00 do 

16.30 hod . Starosta dal o návrhu hlasovať - prenájom počas celej doby trvania nájmu za 1,-- €. 

 

Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

K bodu 12/ 

 

Starosta predložil poslancom „Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach za šk. r. 2022/2023 v ZŠ Štefana Závodnika  Pružina“, ktorá bola taktiež 

poslancom vopred doručená elektronicky. Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu .Poslanci ku 

správe nemali pripomienky, starosta dal o správe hlasovať: 

Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

K bodu 13/ 

Starosta predložil poslancom „Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 

podmienkach za šk. r. 2022/2023 v MŠ Pružina“, ktorá bola poslancom vopred doručená 

elektronicky.  

Otvoril preto k tomuto bodu diskusiu.  

p. Špániková Katarína 

− konštatovala, že ešte jedna trieda v MŠ  je potrebná, treba prilákať deti aj Ďurďového a 

Podskalia a pod. 

p. Jance Dušan 

− rozšírenie MŠ  je na projektované  - formou nadstavenia  



Starosta  obce je to zdĺhavý proces najprv statický posudok, potom projekt a teraz sa môžeme 

zapojiť do výzvy. 

Nakoľko nikto z poslancov už nemal ku správe pripomienky, o správe dal hlasovať: 

 

Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

K bodu 14/ 

 

Starosta informoval o projektoch v obci nasledovne : 

• Chodník na dolnom konci – čaká sa na vydanie stavebného povolenia, následne by sa 

pristúpilo k realizácii s financovaním cez MAS Naše Považie 

• Domov sociálnych  služieb pre 30 klientov – vybavuje sa územné rozhodnutie 

• Rozšírenie kapacity materskej školy -  projekt je spracovaný  

• Vypracovanie projektu na rekonštrukciu a elektroinštaláciu ZŠ Štefana Závodnika  

 

− p. Španiková Katarína 

pripomienka kde bude umiestnený Domov sociálnych  služieb 

Starosta obce za Penziónom pod Stražovom , prístupová cesta je obecná a za penziónom je 

obecný pozemok. 

− PHARM. Toporová  Mária 

Požiadala o bližšiu informáciu k chodníku na dolnom konci 

Starosta obce vysvetlil, že začína od Janka Majtána č.d. 10  po č. d. 1.  a buduje sa  kvôli 

bezpečnosti našich občanov a hlavne detí. 

Poslanci informáciu o projektoch prebiehajúcich v obci zobrali na vedomie. 

 

K bodu 15/ 

1. Starosta predložil  žiadosť p. Renáty Čelkovej č. d 1039 byt č. 3 o prenájom 

pozemku – urobiť schody z balkóna – terasu. Obecná rada nedoporučuje. 

Starosta dal o žiadosti hlasovať  

Hlasovanie:     Za  - 0 poslancov             Proti -  7                       Zdržal sa -  2 

 

  

2. Starosta  predložil poslancom žiadosť o vysporiadanie miestnej komunikácie na 

ihrisko TJ. Je tam 62 podielnikov. Obec by chcela odkúpiť tieto podiely jedná sa 

o parcelu č. KN E 2380/1. 

Obecná rada navrhuje za 1 m2  ponúknuť 3,50€. 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu 3,50 €/m2  odkúpenie podielov v parcele č. KN C 2380/1 



Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

 

K bodu 16/ 

 

Starosta otvoril diskusiu: 

− p. Špániková Katarína 

• informovala sa na solárne panely umiestnené na základnej škole 

• k otvoreniu lekárne v Pružine 

• vybavenie kuchyne v kultúrnom dome, 

• pripomienku či bude stretnutie s občanmi 

Starosta obce k solárnym panelom bude informovať na budúcom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva, lekáreň nemôžu otvoriť z dôvodu, že nemajú  lekárnika. Vybavenie kuchyne 

v kultúrnom dome bude realizované do konca tohto kalendárneho roku. Stretnutie s občanmi 

starosta  uskutoční v októbri, ale chce prizvať aj p.Ďurišovú Dominiku ktorá  občanom urobí aj 

krátku  prednášku o triedení odpadu a kompostovaní. 

 

− p. Jance Dušan 

• navrhol pristaviť na cintorín kontajner v októbri keď budú  občania čistiť hroby. 

Starosta zabezpečí veľkokapacitný kontajner, a tiež cez dušičky pravidelné vysýpanie smetných 

nádob na cintoríne. 

 

− Občan p. Petrovič Matej sa informoval či by sa dala aspoň doviezť  zásypový materiál, 

do uličky na 100 domov , kde majú zabudované obrubníky  

− Občan Gazdík Miroslav , prečo sa  nerobí cesta od začiatku, ale sa preskočila 

Starosta obce budovala cesta, ktorá bola lacnejšia ako nám dovolil rozpočet. 

Starosta prisľúbil obsypový materiál na 100 domov do ostatných dvoch ulíc, ktorý bude 

realizovaný v mesiaci október. 

 

− Občan p. Nemec František  upozornil na poškodený most a umiestniť  zákazovú  

značka – zákaz vjazdu nad 10 t. Smetné nádoby z celej uličky  vozíme k ceste. 

Konštatoval, že v tejto časti nemajú štátnu vodu a rozširovať územný plán do tejto 

lokality nie je vhodná.  

Starosta obce informoval, že rozšírenie územného plánu je na základe požiadaviek občanov, 

vždy sa uskutoční verejné prerokovanie a je zverejnené. Dodatok k územnému plánu č.1 po 

doručení na obec, zašleme o tom menovanému informáciu. 

 

Starosta informoval o rozšírení materskej školy – nadstavenie. A tým sa môže rozšíriť aj jedáleň 

a vznikne v jedálni 90 miest, teraz máme 75 miest. 



− p. Dudáš - sa informoval na výdajňu jedla v základnej škole. 

Starosta obce  informoval , že o tejto téme sa uskutočnilo stretnutie s občanmi priamo 

v jedálni MŠ, jednalo sa o tom na obecnom zastupiteľstve a výdajňa v základnej škole  je 

pre obec finančne nákladná a neudržateľná, pretože by boli neustále problémy s dopravou 

a kvalitou jedla. Starosta navrhol možnosť vybudovať novú kuchyňu s jedálňou pri ZŠ. 

Pri presune detí cez hlavnú cestu do jedálne mohol by pomôcť aj  aktivačný pracovník  

p. Haviar Marek -  aktivačný pracovník bol ponúknutý už  na výpomoc  pri prechode základnej 

škole v marci. 

Starosta obce konštatoval, keď tak  nám ide o bezpečnosť detí ,treba dodržiavať aj  zákazovú 

značkú  ku škole a ráno rodičia vozia deti do školy  až pred dvere a nevadí, že ide veľa detí pešo 

školy.         

− Mgr. Cvengrošová Marianna 

Konštatovala, že aj oni  opakovane apelujú na rodičov, aby dodržiavali zákaz vjazdu ku škole 

a neohrozovali tým deti. Ponúknutého verejnoprospešného pracovníka  neodmietli , aby  

pomáhal  pri prechode cez cestu, počas obeda ,  ale to nevyrieši  nedostatočnú kapacitu školskej 

jedálne.    

Starosta konštatoval, že by bolo lepšie,  postaviť novú jedáleň pri základnej škole ak by bola 

výzva na taký projekt. 

Starosta oboznámil poslancov, že  od autobusovej zastávky – Michálek  až po poštu bude  

obmedzená rýchlosť  na 30 km/hod ,  je to v zaujme bezpečnosti.  

− p.Jance Dušan 

informoval že sa rozprával majiteľom reštaurácie Včielka p. Jakubechom , aby auta neparkovali 

na križovatke, majiteľ reštaurácie prisľúbil nápravu . 

Starosta obce informoval, že budova lesovne s pozemkom ide do dražby, obec by mala záujem 

o tento pozemok, a vybudovať potom na ňom parkovné miesta 

− p. Dudáš 

mal pripomienka načo by sa využila budova 

starosta konštatoval, že budova je vo vnútri dosť znehodnotená, strategický je pozemok v strede 

obce. 

− p. Špániková Katarína 

 pripomienka, aby sa v miestnom rozhlase vyhlásilo voľne behajúcich psoch. 

Požiadala , že   na Vianočné trhy spojené s  Príchodom Mikuláša by mohli Moštenskí Pajtáši. 

Starosta obce prisľúbil, že to zistí a obec prichystá balíčky pre všetky deti na Mikuláša. Mikuláš  

spojený s Vianočnými trhmi budú  v obci 9.12.2023. 

− občan p. Kostolánský Vladimír 

 mal pripomienky či mulčovanie  si bude môcť objednať aj občan 



starosta informoval, že bude kontrola  a potom sa určí ako sa bude postupovať  pri objednávkach 

občanov. 

K bodu 17/ 

Predseda návrhovej komisie Ing. Beňadik Jaroslav predložil návrh na uznesenie a starosta dal 

o tomto návrhu hlasovať. Hlasovanie:  

Hlasovanie:     Za  - 9 poslancov             Proti -  0                       Zdržal sa -  0 

 

K bodu 18/ 

V závere starosta obce poďakoval prítomným za účasť a za spoluprácu a ukončil zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

Zapísala: Eva Ďurišová  

 

 

Overovatelia: Františk Gálik 

                         Marek Haviar  

 

                                                                                                               Michal U š i a k  

                                                                                                                 starosta obce 


